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Protokół z posiedzenia Rady Dydaktycznej Wydziału Nauk Ekonomicznych 
Uniwersytetu Warszawskiego  

 
z dn. 28 lutego 2024 r. 

 
Posiedzenie Rady Dydaktycznej w dniu 28 lutego 2024 r. zaplanowane zostało 

w formie spotkania on-line na godz. 13:15. Odbyło się ono w wyznaczonym dniu oraz 

godzinie na platformie Zoom. Spotkaniu przewodniczyła Prodziekan ds. studenckich 

dr Dominika Gadowska-dos Santos. 

Przed posiedzeniem członkom Rady Dydaktycznej projekt Uchwały nr 3/2024 

RD WNE UW w sprawie limitów przyjęć na poszczególne kierunki studiów na rok 

akademicki 2024/25, projekt uchwały nr 4/2024 w sprawie zasad rekrutacji w roku 

akademickim 2025/2026, projekt uchwały nr 5/2024 w sprawie ulg w postępowaniu 

kwalifikacyjnym dla laureatów i finalistów olimpiad na rok akademicki 2028/2029, 

projekt uchwały nr 6/2024 RD WNE UW w sprawie harmonogramu rekrutacji w roku 

akademickim 2025/2026, projekt uchwały nr 7/2024 w sprawie wysokości opłat za 

usługi edukacyjne dla studentów kształcących się na studiach niestacjonarnych lub 

studiach w języku obcym oraz za powtarzanie zajęć i zajęcia nieobjęte programem 

studiów na WNE UW dla studentów rozpoczynających studia w roku akademickim 

2024/2025, projekt uchwały nr 8/2024 w sprawie wysokości opłat za usługi edukacyjne 

dla studentów – cudzoziemców kształcących się na studiach stacjonarnych w języku 

polskim, rozpoczynających studia w roku akademickim 2024/2025, projekt uchwały nr 

9/2024 w sprawie zaopiniowania wniosku o nostryfikację dyplomu ukończenia studiów 

Pani Natallii Zubrytskaya, projekt uchwały nr 10/2024 w sprawie zaopiniowania 

wniosku o nostryfikację dyplomu ukończenia studiów  Pani Kateryny Beheievej oraz 

projekt uchwały w sprawie zasad prowadzenia i współprowadzenia zajęć 

dydaktycznych przez osoby niebędące nauczycielami akademickimi UW, agendę 

spotkania oraz protokół z poprzedniego posiedzenia. 



 
 
___________________________________________________________________________ 

2 
 

Z posiedzenia Rady Dydaktycznej w dniu 28 lutego 2024 r. zostało sporządzone 

nagranie dla celów przygotowania protokołu. Zgody na nagranie udzielili wszyscy 

uczestnicy posiedzenia. 

 

Na posiedzeniu nieobecny był dr Tomasz Gajderowicz. 
___________________________________________________________________________ 
 
Agenda posiedzenia: 
 
1. Przyjęcie porządku obrad 

2.  Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 

3.  Informacje KJD 

4.  Uchwała w sprawie limitów przyjęć na poszczególne kierunki studiów na rok 

akademicki 2024/25 

5.  Uchwała w sprawie zasad rekrutacji w roku akademickim 2025/2026 

6.  Uchwała w sprawie ulg w postępowaniu kwalifikacyjnym dla laureatów i finalistów 

olimpiad na rok akademicki 2028/2029 

7.  Uchwała w sprawie harmonogramu rekrutacji w roku akademickim 2025/2026 

8.    Uchwała w sprawie wysokości opłat za usługi edukacyjne dla studentów 

kształcących się na studiach niestacjonarnych lub studiach w języku obcym oraz za 

powtarzanie zajęć i zajęcia nieobjęte programem studiów na WNE UW dla studentów 

rozpoczynających studia w roku akademickim 2024/2025 

9.    Uchwała w sprawie wysokości opłat za usługi edukacyjne dla studentów – 

cudzoziemców kształcących się na studiach stacjonarnych w języku polskim, 

rozpoczynających studia w roku akademickim 2024/2025 

10. Wniosek o ponowne rozpatrzenie sprawy nostryfikacji dyplomu – p. Kateryna 

Beheieva 

11. Wniosek o nostryfikację dyplomu - p. Natallia Zubrytskaya 

12. (Współ)prowadzenie zajęć na WNE przez osoby niebędące pracownikami UW 

13. Sprawy różne 
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Ad 1. 
Głos w sprawie przyjęcia porządku obrad oddało 21 osób. Wszystkie głosy były 

głosami za przyjęciem porządku. Nikt nie głosował przeciw. Nikt nie wstrzymał się od 

głosu. Porządek obrad przyjęto. 

 

Ad 2. 
Przed posiedzeniem protokół został wysłany do wszystkich uczestników drogą 

mailową. Głos w sprawie przyjęcia protokołu oddało 20 osób. Nikt nie głosował 

przeciw. Głosu nie oddał jeden członek RD. Protokół przyjęto. 

 

Ad 3. 
 Następnie Prodziekan dr Dominika Gadowska-dos Santos przeszła do punktu 

trzeciego, czyli informacji KJD. 

• Z ogromnym smutkiem przyjęto wiadomość o nagłej śmierci jednej ze 

Studentek WNE. W porozumieniu z rodziną zmarłej informacje zostaną 

przekazane drogą oficjalną. Będzie również założona księga kondolencyjna, 

która następnie zostanie przekazana rodzinie.  

• Wnioski o zmiany programowe będą prawdopodobnie przedmiotem głosowania 

podczas marcowego posiedzenia Senatu UW. 

• Dr Przemysław Kusztelak, prof. UW., kierownik studiów podyplomowych 

„Ekonomiczna analiza danych w programie Microsoft Excel i języku 

programowania VBA” oraz „Analityka danych z wykorzystaniem języka SQL (w 

bazach danych Oracle) oraz narzędzi Business Intelligence (Power BI i 

Tableau)” przedstawił propozycję zmian w programach studiów. Stosowne 

materiały zostały przesłane do Biura Inicjatyw Dydaktycznych. 

• Został złożony wniosek dotyczący studiów wspólnych na kierunku „European 

Environmental Economics & Policy”. 

• Jest szansa, że już wkrótce nastąpi podpisanie umowy o podwójnym dyplomie 

dla kierunku DSBA na WNE i kierunku Data Science and Economics na 

Università degli Studi di Milano. 
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• 19 lutego 2024 roku wystartowało Laboratorium Wsparcia Dydaktyki. Obecnie 

jest przeprowadzana ankieta dot. potrzeb dydaktycznych. Zbierane są również 

zgłoszenia na obserwację zajęć. 26 lutego odbyło się pierwsze spotkanie 

helpdesku. 

• 29 lutego odbędzie się pierwszy International Day na WNE, podczas którego 

otworzona zostanie strefa socjalna dla studentów. 

 

Głos w dyskusji zabrali kolejno: 

- dr Przemysław Kusztelak, prof. UW 

- dr Dominika Gadowska-dos Santos 

 

Ad 4. 
W kolejnym punkcie Prodziekan dr Dominika Gadowska-dos Santos poruszyła 

kwestię uchwały w sprawie limitów przyjęć na poszczególne kierunki studiów na rok 

akademicki 2024/25. W związku z niewystarczającą w stosunku do zainteresowania 

liczbą miejsc na studiach niestacjonarnych w roku poprzednim na kierunkach DSBA i 

QF, zaproponowano zwiększenie tych limitów przyjęć. Zaproponowano też małą 

zmianę na studiach I stopnia, na Ekonomii. Jest bardzo wielu kandydatów z dobrymi 

wynikami, którzy nie dostają się na studia dzienne WNE. Tacy studenci 

prawdopodobnie w pierwszej kolejności wybiorą inną uczelnię niż studia wieczorowe, 

czyli płatne, na WNE. Dodano więc 10 miejsc na studiach stacjonarnych pierwszego 

stopnia w języku polskim. Zmiana była możliwa po odjęciu 10 miejsc na studiach 

stacjonarnych DSBA. Propozycja była konsultowana z Kolegium Dziekańskim a limity 

zostały wstępnie zaakceptowane przez BdR. Po raz pierwszy testowane jest 

rozwiązanie pozwalające na rozbicie limitów na studiach stacjonarnych drugiego 

stopnia między pierwszą i drugą turę. Rozwiązanie wprowadzono z myślą o 

studentach, którzy nie zdążą z obroną pracy dyplomowej w czerwcu. 
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Głos w dyskusji zabrali kolejno: 

- dr Marcin Chlebus 

 - dr Dominika Gadowska-dos Santos 

 - Aleksander Jabłoński 

 

Następnie na czacie został udostępniony link i odbyło się głosowanie w sprawie  

Uchwały nr 3/2024 RD WNE UW dotyczącej limitów przyjęć na poszczególne kierunki 

studiów na rok akademicki 2024/25. Za przyjęciem uchwały zagłosowało 19 osób. Nikt 

nie zagłosował przeciw. Jedna osoba wstrzymała się od głosu. 

 

Ad 5. 
W kolejnym punkcie Prodziekan dr Dominika Gadowska-dos Santos poruszyła 

kwestię uchwały w sprawie zasad rekrutacji w roku akademickim 2025/2026. Zmiany 

dotyczą dwóch kwestii: na studiach magisterskich w języku angielskim wprowadzono 

wzór, na podstawie którego przeliczane są punkty rekrutacyjne, który uwzględnia 

dodatkowo średnią ocen. Wprowadzono również - tak, jak przy studiach magisterskich 

w języku polskim - warunki uprawniające do wysokości przelicznika. Wzięty będzie pod 

uwagę nie tylko sam dyplom, ale też ukończenie na studiach I stopnia przedmiotów o 

określonej tematyce. Ponadto przy rekrutacji na studia II stopnia w języku angielskim 

Research Experience Letter pozostanie jako dokument dodatkowy, nieobowiązkowy. 

Nie jest przewidziana organizacja rekrutacji w trybie przeniesienia. 

 

Głos w dyskusji zabrali kolejno: 

 - dr Marcin Chlebus 

 - dr Dominika Gadowska-dos Santos 

 

Następnie na czacie został udostępniony link i odbyło się głosowanie w sprawie 

Uchwały nr 4/2024 RD WNE UW dotyczącej zasad rekrutacji w roku akademickim 
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2025/2026. Za przyjęciem uchwały zagłosowało 19 osób. Nikt nie zagłosował przeciw. 

Dwie osoby wstrzymały się od głosu. 

 

Ad 6. 
W kolejnym punkcie Prodziekan dr Dominika Gadowska-dos Santos poruszyła 

kwestię uchwały w sprawie ulg w postępowaniu kwalifikacyjnym dla laureatów  

i finalistów olimpiad na rok akademicki 2028/2029. W projekcie uchwały pojawiła się 

propozycja dodania do listy olimpiad Olimpiady Przedsiębiorczości organizowanej 

przez Fundację Promocji i Akredytacji Kierunków Ekonomicznych w Warszawie. 

Pozostałe ulgi pozostają bez zmian. 

Następnie na czacie został udostępniony link i odbyło się głosowanie w sprawie 

chwały nr 5/2024 RD WNE UW  dotyczącej ulg w postępowaniu kwalifikacyjnym dla 

laureatów i finalistów olimpiad na rok akademicki 2028/2029. Za przyjęciem uchwały 

zagłosowało 21 osób. Nikt nie zagłosował przeciw. Nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad 7. 
W kolejnym punkcie Prodziekan dr Dominika Gadowska-dos Santos poruszyła 

kwestię uchwały w sprawie harmonogramu rekrutacji w roku akademickim 2025/2026. 

Harmonogram jest zgodny z tym ustalonym przez BdR.  

Na czacie został udostępniony link i odbyło się głosowanie w sprawie Uchwały 

nr 6/2024 RD WNE UW dotyczącej harmonogramu rekrutacji w roku akademickim 

2025/2026. Za przyjęciem uchwały zagłosowało 20 osób. Nikt nie zagłosował przeciw. 

Nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad 8. 
W kolejnym punkcie Prodziekan dr Dominika Gadowska-dos Santos poruszyła 

kwestię uchwały w sprawie wysokości opłat za usługi edukacyjne dla studentów 

kształcących się na studiach niestacjonarnych lub studiach w języku obcym oraz za 

powtarzanie zajęć i zajęcia nieobjęte programem studiów na WNE UW dla studentów 
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rozpoczynających studia w roku akademickim 2024/2025. Pierwsza korekta w 

stosunku do zeszłorocznego cennika dotyczy pozycji, której wcześniej w cenniku nie 

było – stałej opłaty za powtarzanie całości praktyk. Zgodnie z cennikiem godzinowym 

opłata za powtarzanie praktyk, które obejmują 120 godzin, była bardzo wysoka (na 

studiach w jęz. polskim ok. 2 tys. zł). W związku z tym zaproponowano odpowiednio 

niższą opłatę za powtarzanie praktyk, czyli oddzielną pozycję w cenniku.  

Zmianie nie ulegnie wysokość opłat na studiach w języku polskim. 

Proponowane jest jednak podwyższenie czesnego na studiach w języku angielskim o 

300 euro. W związku z tym na studiach pierwszego stopnia jest to zmiana z 2900 euro 

do 3200 euro, na studiach drugiego stopnia z 3200 euro do 3500 euro.  

 

Głos w dyskusji zabrali kolejno: 

 - dr Marcin Chlebus 

 - dr Dominika Gadowska-dos Santos 

 - Aleksander Jabłoński 

 

Następnie na czacie został udostępniony link i odbyło się głosowanie w sprawie 

Uchwały nr 7/2024 RD WNE UW dotyczącej wysokości opłat za usługi edukacyjne dla 

studentów kształcących się na studiach niestacjonarnych lub studiach w języku obcym 

oraz za powtarzanie zajęć i zajęcia nieobjęte programem studiów na WNE UW dla 

studentów rozpoczynających studia w roku akademickim 2024/2025. Za przyjęciem 

uchwały zagłosowało 20 osób. Nikt nie zagłosował przeciw. Jedna osoba wstrzymała 

się od głosu. 

 

Ad 9. 
W  kolejnym punkcie Prodziekan dr Dominika Gadowska-dos Santos poruszyła 

kwestię uchwały w sprawie wysokości opłat za usługi edukacyjne dla studentów – 

cudzoziemców kształcących się na studiach stacjonarnych w języku polskim, 

rozpoczynających studia w roku akademickim 2024/2025. Tradycyjnie opłaty dla tych 
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studentów muszą znajdować się w osobnym cenniku. Czesne dla tych osób musi być 

wyrażone w euro. W związku z tym stawki czesnego dla studentów niestacjonarnych 

zostały przeliczone na euro wg. aktualnego kursu i zaokrąglone.  

Następnie na czacie został udostępniony link i odbyło się głosowanie w sprawie 

Uchwały nr 8/2024 RD WNE UW dotyczącej wysokości opłat za usługi edukacyjne dla 

studentów – cudzoziemców kształcących się na studiach stacjonarnych w języku 

polskim, rozpoczynających studia w roku akademickim 2024/2025. Za przyjęciem 

uchwały zagłosowało 21 osób. Nikt nie zagłosował przeciw. Nikt nie wstrzymał się od 

głosu. 

 

Ad 10. 
W kolejnym punkcie Prodziekan dr Gadowska-dos Santos poruszyła kwestię 

wniosku o ponowne rozpatrzenie sprawy nostryfikacji dyplomu p. Kateryny Beheievej. 

Dyplom magistra ds. ewidencji i audytu (z wyróżnieniem) został wydany w 2008 roku 

przez Doniecki Uniwersytet Narodowy (Ukraina). Były to studia dzienne trwające 1 rok, 

z dużym komponentem zarządzania. Zakres tematyczny nie pozwolił stwierdzić, że są 

to studia równoważne tym odbywającym się na WNE. Wniosek nostryfikacyjny uzyskał 

już negatywną opinię RD WNE UW w dn. 15 listopada 2023 roku. 21 grudnia 2023 

roku wpłynął do Rektora wniosek o ponowne rozpatrzenie sprawy nostryfikacji 

dyplomu. Po dyskusji na posiedzeniu 17 stycznia dr Gadowska-dos Santos 

przygotowała opinię negatywną, ale tym razem z adnotacją o możliwości nostryfikacji 

dyplomu bakałarza.  

Następnie na czacie został udostępniony link i odbyło się głosowanie w sprawie 

Uchwały nr 10/2024 RD WNE UW w sprawie zaopiniowania wniosku o nostryfikację 

dyplomu ukończenia studiów, p. Kateryny Beheievej. Za przyjęciem uchwały 

zagłosowało 17 osób. Nikt nie zagłosował przeciw. Cztery osoby wstrzymały się od 

głosu. 
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Ad 11. 
W  kolejnym punkcie Prodziekan dr Dominika Gadowska-dos Santos poruszyła 

kwestię wniosku o nostryfikację dyplomu - p. Natallia Zubrytskaya. Jest to dyplom 

wydany w 2014 roku przez Białoruski Uniwersytet Państwowy Informatyki  

i Radioelektroniki w Mińsku (Białoruś). W styczniu powołano komisję do analizy  

i rozpatrzenia tego wniosku w składzie: dr hab. Renata Gabryelczyk, prof. UW oraz dr 

Aneta Dzik-Walczak.  

Dr hab. Renata Gabryelczyk, prof. UW, powiedziała, że przedstawiona 

dokumentacja była bardzo obszerna. Jest to dyplom inżyniera ekonomisty. 

Dokumentacja obejmuje nie tylko dyplom z wykazem ocen, ale również potwierdzenie 

uzyskania wykształcenia średniego. Do wniosku załączono informację o standardach 

nauczania dla ukończonego kierunku wydanych przez białoruskie ministerstwo 

oświaty. Po zapoznaniu się z dokumentacją dr hab. Gabryelczyk i dr Dzik-Walczak 

przygotowały projekt pozytywnej opinii w sprawie.  

 

Głos w dyskusji zabrali kolejno: 

 - dr Dominika Gadowska-dos Santos 

- dr hab. Renata Gabryelczyk, prof. UW 

- dr hab. Leszek Wincenciak, prof. UW 

 

Na czacie został udostępniony link i odbyło się głosowanie w sprawie Uchwały 

nr 9/2024 RD WNE UW w sprawie zaopiniowania wniosku o nostryfikację dyplomu 

ukończenia studiów, p. Natallia Zubrytskaya. Za przyjęciem uchwały zagłosowało 16 

osób. Nikt nie zagłosował przeciw. Cztery osoby wstrzymały się od głosu. 

 

Ad 12. 
W  kolejnym punkcie Prodziekan dr Dominika Gadowska-dos Santos poruszyła 

kwestię (współ)prowadzenia zajęć na WNE przez osoby niebędące pracownikami UW. 

W wyniku dyskusji i po przesłaniu uwag przygotowano zmodyfikowaną propozycję 
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uchwały. Nowych prowadzących dotyczyć powinien obowiązek zgłaszania deklaracji 

prowadzenia zajęć na wiosnę, przed rozpoczęciem kolejnego roku akademickiego. 

Zdarzają się jednak również sytuacje nadzwyczajne, w których stały pracownik w 

związku z wydarzeniami losowymi nie może poprowadzić zajęć, które mu przypisano. 

Dodano więc punkt, który wprowadza możliwość powierzenia prowadzenia zajęć 

osobie, która jeszcze nie uzyskała pozytywnej opinii RD. W przypadku zajęć autorskich 

prowadzonych przez osoby z zewnątrz początkowo proponowano przypisanie im 

koordynatora spośród członków RD. Zdecydowano się jednak tę grupę poszerzyć do 

pracowników Wydziału.  

 

Głos w dyskusji zabrali kolejno: 

- dr Bartłomiej Dessoulavy-Śliwiński 

 - dr Dominika Gadowska-dos Santos 

- dr hab. Renata Gabryelczyk, prof. UW 

 - prof. dr hab. Janusz Kudła 

 - dr Marcin Chlebus 

 - dr Dagmara Mycielska 

 

Następnie na czacie został udostępniony link i odbyło się głosowanie w sprawie 

projektu Uchwały dotyczącej zasad prowadzenia i współprowadzenia zajęć 

dydaktycznych przez osoby niebędące nauczycielami akademickimi UW. Za 

przyjęciem uchwały zagłosowało 17 osób. Jedna osoba zagłosowała przeciw. Jedna 

osoba wstrzymała się od głosu. 

 

Ad 12. 
W ramach puntu trzynastego czyli spraw różnych poruszono kwestie: 

- wizytacji PKA na WZ UW 

- uchwały URK w sprawie sztucznej inteligencji 

- opinii Samorządu Studentów WNE UW odnośnie cenników na kolejny rok akademicki 
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Głos w dyskusji zabrali kolejno: 

- dr hab. Renata Gabryelczyk, prof. UW 

- dr Dominika Gadowska-dos Santos 

- dr Dagmara Mycielska 

- dr Przemysław Kusztelak, prof. UW 

- dr Katarzyna Peryt-Kowalska 

 

Dr Gadowska-dos Santos w imieniu prof. dr. hab. Janusza Kudły poprosiła 

zebranych o zgodę na współprowadzenie ćwiczeń z przedmiotu Risk Analysis and 

Modelling przez osobę, która współprowadziła zajęcia z tego przedmiotu w semestrze 

zimowym. Nikt z obecnych nie zgłosił sprzeciwu. 

Na tym posiedzenie Rady Dydaktycznej zostało zakończone. Kolejne 

posiedzenie zaplanowano w formie on-line na dzień 20 marca 2024 roku, na godzinę 

13:15. 

 

 

/ Protokół sporządziła Paulina Bujalska / 


